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Zápis ze schůze osadního výboru 
V Restauraci u kurtů dne 16.6.2023 od 16:30 do 18:00 hodin  
___________________________________________________________________________  
Přítomní: 
Adrian Hutyra, Ing. Jiří Karlický, Ing. Viktor Kučera, Čestmír Palarczyk, Sabina Řehová 
___________________________________________________________________________ 
 
Program schůze:  
1. Zahájení schůze a představení doplněných členů osadního výboru 
2. Prezentace doručených odpovědí odborů MMFM na zápis 5/2023 
3. Shrnutí událostí předcházejícího měsíce 
4. Představení občanům projekty a akce, na kterých se aktuálně pracuje 
5. Schvalování a uvolňování finančních prostředků z rozpočtu osadního výboru 
6. Diskuze k novým podnětům   
7. Prostor pro případné dotazy a diskuzi  
8. Schválení zápisu osadním výborem 
9. Závěr – připomenutí hovorů s občany – 28.6.2023 od 16:00 v KD Lískovec 
 
 
Stanoviska osadního výboru – odpovědi:  

 
1. Dokončení chodníků v urnovém háji a umístění epitafů v severovýchodní části 

katolického hřbitova. Osadní výbor již v zápisu 5/2023 schválil uvolnění finanční 
částky z rozpočtu osadního výboru ve výši 398.977 Kč vč. DPH, odbor ŽPaZ 
informoval OV o změně sazby DPH z 15 % na 21 %, cena se tudíž zvyšuje na    
419.793, 33 Kč vč. DPH. Souhlasíme se změnou ceny a s uvolněním finanční částky.  

2. Zajistit červené pásy před přechodem na silnici 477–u školy, pro větší bezpečnost chodců – 
především dětí. Osadní výbor souhlasí s budoucím uvolněním finanční částky z rozpočtu 
osadního výboru.  

3. Osvětlit vkusnými nízkými lampami chodník ke kapličce v hájku pro estetičtější veřejný 
prostor a lepší orientaci ve snížené viditelnosti. Osadní výbor souhlasí s uvolněním 
finančních prostředků pro zpracování projektové dokumentace – odhadované náklady 
činí 80.000 Kč vč. DPH. Souhlasíme i s případným navýšením částky.  
 

Stanoviska osadního výboru – nové podněty:  
 

4. Nakreslit vodorovné značení u mateřské školy – POZOR DĚTI. 
5. Umístit dopravní značku zákaz stání a nakreslit žlutou čáru ke vchodu kulturního domu a 

před parkovištěm knihovny – na žádost správce kulturního domu z důvodů uvolnění 
prostoru pro zásobování, prostor pro náklad a výklad KulturyFM a nájemce KD. V těchto 
místech často parkují auta. 

6. Opravit venkovní schody a prostor před schody do knihovny a suterénu kulturního 
domu – ve správě KulturyFM. Schody se rozpadají a začínají být nebezpečné, před 
schody je díra a pozůstatky starého pařezu. V dolní části KD sídlí také klub seniorů, pro 
které přístup začíná být velmi obtížný a nebezpečný.   
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7. Zrenovovat přední kovový plot u základní školy – po domluvě s ředitelem školy. 
Kovové části plotu jsou již téměř bez nátěru a v korozi. Nutno plot řádně vyčistit 
provést nátěr. Část plotu (u památníku a hl. brána) byla již dříve zrenovována.  

8. Vysadit květinový záhon na pozemku před obchodem a u katolického hřbitova – již 
domluveno s referentem z oddělení zeleně odboru ŽPaZ. Zároveň osadní výbor 
souhlasí s budoucím uvolněním finanční částky z rozpočtu osadního výboru.  

9. Žádáme TS a.s. o předání klíčů k opravenému zámku na nástěnce OV u autobusové 
zastávky Lískovec Marlenka.  

10.  Zabezpečit propadlý chodník u samoobsluhy – část betonového chodníku se 
propadla, díru nutno neprodleně řádně označit – hrozí úraz chodců.  

11. Prosíme o prostříhání zeleně (stromů a keřů) - především kolem dopravního značení 
(zrcadlo v zatáčce u kulturního domu, pozor děti u školy…). 

12. Vyřešit stav domu (č.p. 141) a přilehlé zahrady (č. 4815). Objekt je dlouhodobě 
neobývaný, zahrada nebyla sečená několik let. Planá zeleň zasahuje do komunikace a 
sousedního domu. Dům není nijak zabezpečený proti vniknutí a je již v havarijním 
stavu. Dům hyzdí okolí. Na podnět četných stížností sousedů.  

13. Vyřešit stav parcel (č. 3912 a 3911/1). Pozemky jsou nesečeny a plné plané zeleně. 
Na podnět četných stížností sousedů. 

14. Žádáme navrhnout a prověřit vhodné lokality pro umístění samoobslužného 
výdejního boxu (Z-Box) – prostor u hasičské zbrojnice? prostor u katolického 
hřbitova? Rozměry boxu jsou od 1050mm x 650mm do 3150mm x 650mm a jsou 
energeticky plně autonomní – využívají sluneční energii.  

15. Přidat kontejner na elektroodpad ke katolickému hřbitovu – často jsou kolem 
stávajících kontejnerů odloženy malé elektrospotřebiče.  

16. Chodníky Elis vč. autobusových zálivů – žádáme odbor DaSH o informace ohledně 
zpracované varianty řešení. Osadní výbor nedopověděl – protože mu nebylo nic 
doručeno.  

 
Všechny body zápisu byly jednohlasně schváleny přítomnými členy osadního výboru, nikdo si 
nepřál uvést další poznámky v zápisu.  
 
Předseda osadního výboru Adrian Hutyra sdělil přítomným velmi pozitivní ohlasy občanů na 
již pořádaný dětský den 2.6.2023, oznámil spoluúčast osadního výboru na organizaci           
40. ročníku pochodu Lískovecká desítka, který se bude konat 24.6.2023 od 9:00 a také 
připomněl akci hovory s občany v kulturním domě Lískovec, která se uskuteční 28.6.2023 od 
16:00 hodin – srdečně zveme všechny občany.  
 
______________________ 
Zápis sepsal dne 16.6.2023 

Adrian Hutyra        
Předseda osadního výboru 

 

 


